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Dato/Tid/Sted: 17.09.19 / kl. 19.30 / Sergiu 
Mødetype: Bestyrelsesmøde i grundejerforening 
Deltagere: Mads, Sergiu, Mikkel H, Mikkel R (ikke til stede) & Søren 

 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra forrige møde 
- Referatet er godkendt  

 
2. Henvendelser fra medlemmer (Alle)  

- Ingen indgående henvendelser 
 

3. Opdatering af medlemsliste – (Mikkel H.) 
- Ét nyt medlem, der er opdateret på medlemslisten 

 
4. Status økonomi – indeværende og kommende disponeringer (Mikkel R) 

a. Opfølgning på Uwes fraflytning – Mikkel/Mikkel 
b. Nordea adgang 

 
a. Mikkel H tjekker op på dette 
b. Mikkel R er ikke til stede, så punktet udgår 
 

5. Status på nuværende opgaver 
a. Status hjemmeside – Mads/Sergiu 
b. Status Facebook - Sergiu 
c. Materialeudlån, opdatering, booking (Mikkel/Mikkel) 

i. Status på depotbestyrermøde, og emner relateret til mødet? 
ii. Status trailer bremseproblemer 

d. Ejendomsmægler/Ambassadør (Søren/Alle) 
i. Status på ambassadører og ejendomsmæglere 

e. Mads har hængt flyer op på Hasle skole og Vuggestue, inkl. mosteridag reklame 
f. Kloakseparering og privatisering (afventer) 
g. Nyt fra fællesrådet (”Klaus”) 
h. Solbakken ”kontra” Hasle fællesråd (afventer) 

 
a. Mads og Sergiu har mødtes, så Sergiu har fået overdraget administrationen af 
hjemmesiden, og Mads supplerer i nødvendigt omfang.  
 
b. Samme status som sidst - Der er oprettet en Facebookgruppe, så der kan tilføjes 
medlemmer. Alle, der bliver medlem af gruppen, kan tilføje medlemmer. Der skal tilføjes en 
beskrivelse til siden, og her kan noget af teksten fra hjemmesiden anvendes. 
 
c. Der er ikke arrangeret et depotbestyrermøde endnu. Dette skal initieres inden sæsonen 
er ovre. Således kan vi få en status på frekvensen af materialeudlån, og der kan efterfølgende 
sorteres i udstyret. Der kan også gøres status på, hvad der efterspørges, som vi ikke har. 
Mikkel H og Mikkel R taler sammen og planlægger et møde. Mikkel H undersøger deslige ift. 
trailer med bremseproblemer.  
 
d. Vi har modtaget en henvendelse fra EDC om annoncering ifm. Sørens omdeling af reklame 
for grundejerforeningen hos ejendomsmæglerne. Ejendomsmæglerne skal som udgangspunkt 
have muligheden for at annoncere på hjemmesiden på lige vilkår. Det drøftes, om 
ejendomsmæglerne kan annoncere frit, hvis vi får lov til at annoncere på lokalsiderne, der er 
relevante for området. Søren kontakter EDC mhp. at etablere sådan et samarbejde.  
Det betones, at det er vigtigt, at der nogle gange om året skal afleveres vores dokument om 
grundejerforeningen til ejendomsmæglerne i området for at ”holde gryden i kog”. 
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Det er op af bakke med at skaffe ambassadører til grundejerforeningen, men Søren 
fortsætter med at kontakte medlemmer, der tilkendegiver, at de er interesserede i at være 
ambassadører.  
 
e. Til orientering har Mads hængt en flyer op på Hasle skole og vuggestuen om 
grundejerforeningen samt mosteridagen. 
 
f. Afventer 
 
g. Der er kommet lokalplan for Spargrunden, og Høgevej er blevet lukket.  
 
h. Afventer 
 

6. Øvrige opgaver og forslag 
a. Mosteridagen er lige rundt om hjørnet 

i. Opbevaring af udstyret efter Mosteridagen? 
b. MobilePay abonnementsordning, bliver vi ramt? 

 
a. Der er sendt notifikationer ud til alle medlemmer, hængt en flyer op og booket lokale.  
Mikkel H og Mads medbringer borde. Der skal huskes en splitter til slangen - Mikkel H skaffer en 
sådan.  
Der er ikke så mange tilmeldte endnu, så medlemmerne skal lige remindes en ekstra gang. Mads 
tager sig af dette. 
Mikkel R kan sandsynligvis opbevare udstyret efter mosteridagen.  
Vi samler op torsdag den 3. oktober vedrørende det praktiske og antal tilmeldinger, så kan det 
vurderes der, hvad der skal indkøbes. Vi mødes ca. kl. 09.30 på dagen. Selve arrangementet 
starter kl. 11.00.  
 
 
b. Mikkel R har orienteret om, at vi bliver ramt af abonnementsordningen på MobilePay. Udgiften 
på 50 kr. om måneden er alt for høj til vores behov. Der skal kigges efter alternative løsninger.  
Vi skal have afmeldt vores Mpay inden 15. oktober. 

7. Evt. 
a. Næste møde? 

 
 

a. Næste reelle bestyrelsesmøde bliver i uge 45, tirsdag den 5. november, kl. 19.30, hos Sergiu. 
 


